
                                     

Lovrenc na Pohorju, 30. junij 2021 

 

POROČILO  
O DELU ŠOLSKEGA SKLADA  

V ŠOLSKEM LETU 2020/2021 
 
 

Članice UO smo se v tem šolskem letu sestale na dveh sejah, ki sta potekali na daljavo preko Teamsa, 
zaradi razglašene epidemije. Obema sestankoma je prisostvovala ravnateljica Marija Osvald Novak.  
 
Šolsko leto 2020/21 smo pričeli z nekaj malega privarčevanih sredstev iz prejšnjega leta. Program, ki smo 
si ga zastavili na začetku šolskega leta, smo realizirali le delno. Med letom nam je uspelo zbrati nekaj 
sredstev le od prodaje odpadnega papirja in voščilnic ter ob zbiranju prostovoljnih prispevkov na 
velikonočnem sejmu.  
 
Med letom smo iz šolskega sklada sredstva namenili nabavi knjig za šolsko knjižnico in tiskanju šolskega 

glasila ter sofinancirali generacijsko knjigo devetošolcem in zaključno ekskurzijo 5 EUR po učencu. 

Otrokom vrtca smo pokrili strošek letopisa. 

Ker smo letos zaradi epidemije vse dejavnosti izvedli v šoli ali na daljavo, iz socialnega sklada nismo 

koristili nobenih sredstev. 

 

 

Predsednica UO: 
Magda Osvald, prof.  

 


